
 
 
 

 

 

 
Pstyremøte i Tasta & omegn sykkelklubb 
 
Møtenummer:   09/2023 
Dato:   03.10.2023 
Kl:   1730 
Sted:   LogiTrans 
Innkalt:  Styret og vararepresentanter  
Tilstede:  John Øivind, Jan Olav, Robert, Lasse, Niklas og Thea 
Frafall:        Kristin og Mari  
 
 

Sakliste 
 

 
 
23/90  Godkjenning av protokoll fra styremøte 30.08.23 
  
Vedtak: Godkjent 
 
23/91 Dato og referent for neste styremøte 
 
Vedtak: Onsdag 08.11.23 kl 20.15 på teams, Robert er referent 
 
 
23/92 Økonomi  

a. Likviditet 
b. Inntekter 
c. Kostnader 
d. Regnskap vs budsjett 
e. Prognose 

 
Vedtak:  

● 455 000 på konto og 100 000 er ikke fakturert. 
● Skal sammen med Niklas få en bedre oversikt over restbeløpet fra Mallorca-turen i 

vår før det fordeles mellom deltakerne som benyttet seg av charterselskap.  
● Medlemskontigent fortsatt ikke betalt av alle. Ikke-betalende medlemmer vil bli 

fjernet fra TOSK sin private facebook-side. Niklas lager liste. 
● Forslag om flaskesalg ifbm Omegnkross + noen spinningtimer. 

 
23/93 Evaluering TOSKaskabet 2023 
 
Vedtak:  

● Lasse korrigerer i rutinene ved behov: 



 
 
 

 

 

● Tidtagningssystem: vi fikk til slutt hjelp fra Varhaug og Dalane sykkelklubb. Vi må 
være tidligere ute med booking så man slipper å organisere mye i dagene før rittet. 
En idé er å booke dette allerede før sommerferien. 

● 92 deltagere – godt oppmøte. Vil ha større oppmøte fra klubben neste år. Vi vil se på 
tiltak her.  

● Forslag: lodde ut premie på startnummer for å trekke til oss flere deltagere (ikke 
bare podiet som får premie) 

● Manglet utstyr i henger – sjekke at hengeren har rett utstyr i seg.  
● Bra at man stiller tidlig på rittdagen for å «fikse» eventuelle mangler 
● Vi har for få stasjonærvakter. Trenger at flere kurses i dette til våren. 

● Mye veldig god kake! 😊 
● Vurdere tidspunkt for ritt neste år: Både tidligere i september og om det skal være 

på torsdag i stedet for søndag. 
● Samle Haugalandet på starttidspunkt. Gjør logistikken enklere mtp felles transport 

til/fra ritt. 
 
23/94 Overgang til Klubbadmin 
Status overgang fra Medlemsnett til Klubbadmin. 
Er alt på plass? 
 
Vedtak:  

● Forslag: sjekker ut faktureringssystem videre. Fant noen faktureringsbegrensninger 
hos Klubbadmin som vil sjekkes mer opp i.  

● Må endre hjemmesiden til TOSK med rett link til klubbpåmelding. 
● Medlemslisten i Klubbadmin er oppdatert.  

 
23/95 Spinning 
Avtale med SATS 30/10-18/12. 
Ny spinningansvarlig: Kim Elliot Jørpeland 
 
Vedtak:  

● SATS er klar over at vi er interessert i å ha spinning over nyttår så sant fremmøte før 
nyåret tilsier vi skal beholde tilbudet. Bør ta en dobbeltsjekk med SATS ang dette 
nærmere årsskiftet.  

● 6 stk spinningmotivatorer – bør holde. 
 
23/96 Diverse rittinitiativ  
To forslag til mulige fellesturer. Hvordan stiller vi oss til disse? 
 
Hærvejsløbet 29.06.24: Initiativ fra Paul Olav Myklebust, som har snakket med andre som 
også er interessert. Ferje fra Tananger torsdag kveld, buss videre, ferje hjem lørdag eller 
overnatt i Viborg til søndag. Paul prøver å samle en gjeng som kan organisere turen.  
 
Århus-Odense-København 07.09.24: Initiativ fra Kjeld Pedersen. Sykkelløp på 376 km som 
kun arrangeres hvert 3 år. Team Jæren arrangerer trolig  
 



 
 
 

 

 

Vedtak:  
● Hærvejsløbet – støtter at klubbens medlemmer tar initiativ til å arrangere turer. Styret 

kan bli med å profilere, men er medlemmene som styrer logistikk og betaling selv. 
Medlemmer kan derimot søke om reisestøtte på 500kr i etterkant.  

● Århus-Odense-København – foreslår at man blir med på Team Jæren sitt 
arrangement.  

 

23/97 Hjulebord 

Fredag 24. november. Status? 
 
Vedtak:  

● Alt er i rute, opplegg vil likne det som var i 2022. 
● Dropper DJ, kjører på med Spotify spilleliste. 
● Innslag til hjulebord i form av videoer etc begynner etter høstferien. 

 

23/98 Treningsleir 2024 

Mallorca. Status? 
 
Vedtak: 

● 30 svart på spørreundersøkelse. 6 stk på charter og 18 på airbnb. 
● Forslag: Lager til en treningsplan (som planlagt), så fikser folk seg selv med booking 

og organisering. Det vil fortsatt være et tilbud om «full pakke».  
● Velger ut 2 hoteller hvor TOSK har base ifbm turen.  
● Niklas legger ut info ila uken. 

 
23/99  Årshjul TOSK, ansvarsfordeling TOSK-styret - status 

a. Årshjul 
 
Vedtak:  
 

 
b. Ansvarsfordeling  

Gjennomgås for kvalitetssikring 
 
Vedtak: OK 
 
 
23/101 Orienteringssak: Treningene i Ullandshaugbakken 
Lengde intervaller og manglende venting.  
Instruks om inkludering og fellesskap gitt i fb-gruppa til motivatorene. Nye segmenter og 
orden på bakketrening kommer etter at veiarbeidet på Ullandhaug er ferdigstilt.  
 
Vedtak:  
 
23/102  Eventuelt 
 

a.  
 Vedtak:  
 

https://docs.google.com/document/d/1foNLwjUq-d3EEyihxD4mLWb6dEJb13z4Lq2dQZdDnD8/edit?usp=sharing
https://docs.google.com/spreadsheets/d/1SCM2doDXIr-2Aynmy3rW2AGfy9KoqiHVPoT1vcvWXl8/edit?usp=sharing


 
 
 

 

 

 
b.  

 
Vedtak:  
 
 

c.  
 
Vedtak:  
 
  
 
Vedtak:  
 
 

d.  
 
Vedtak:  

-  
 

e.  
 
Vedtak:  

-  
 

 


